
Årsmelding for Tomter vel 2021 
Styret 
Styret ble valgt inn 12.04.21 og består av:  

• Fredrik Borch Lynghaug, leder  
• Alexander Savert, nestleder og elvestikomité 
• Roar Fredriksen, styremedlem 
• Tove Bremnes, styremedlem og arrangementskomité 
• Susanne Lund-Høie, styremedlem og lekeplasskomité 
• Georg Ståle Brødholt, vara 

Engasjert regnskapsfører er Espen Thorsrud (kasserer) 
Styret har hatt møte 3/5, 24/8, 8/11 og 13/12, og det har også vært flere 

møter i de ulike komiteene i løpet av året.  
Det var i 2021 190 betalende husstandsmedlemmer. Dette var en oppgang 

fra 173 i 2020.  

Høydepunkter 2021 
Lekeplasser i nabolagene 
Vi mottok i 2021 til sammen 280.000 kr fra Sparebankstiftelsen DnB og 
Spydeberg Sparebankstiftelse. Vi har bygget to flotte lekeplasser i bygda, som 
skal jobbes videre med i årene som kommer med dugnadsarbeid og frivillig 
innsats. Mange dugnadstimer ble lagt ned for å få plassene ryddet før leke-
plassene ble bygget, og frivillige har klippet gress og måkt gjennom sesongen. 

Elvestiprosjektet 
I 2021 har en aktiv gjeng jobbet videre med å utbedre elvestien, som går fra 
Art To Be og nedover og langs elva. Det har blitt kuttet og klippet langs stiene 
for å holde dem åpne, og det har blitt gjennomført to dugnader.  

Fliskutting 
Fliskutteren til vellet har blitt flittig brukt, både ved elvestien. I år hadde vi et 
prøveprosjekt der vi kjørte fliskutteren rundt i bygda, slik at innbyggere kunne 
kvitte seg med kvister fra egen hage.  

Årsmøtet  
Ble gjennomført på Zoom med rektor Hanne Pettersen Nordby, som informerte 
om Indre Østfolds videre planer for skolene.  

17. mai 
Pga. Covid-restriksjoner kunne vi ikke gjennomføre 17.mai-frokosten som vanlig, 
men i samarbeid med Tomter Bar og Cafe ble det utdelt gratis is til alle barna, 
og vi flagget og pyntet sentrum med bjørkeris.  
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Julegrantenning 
Ble gjennomført med juletre, julestjerna som ble laget til oss i fjor, julenisse, 
godteposer, lysvandring. Juletreet ble pyntet med gaveønsker fra barn som le-
ver under fattigdomsgrensa. Glassbua ble pyntet med pynt og plakater fra 
ungdomskolen, barneskolen og barnehagene. Thale Wiese har laget en nisse-
familie, som forhåpentligvis utvider seg fra år til år. Sentrum ble pyntet med 
julenek og kranser, laget av bygdekvinneforeningen.  

Andre handlinger ved vellet 
I løpet av 2021 har Tomter Vel holdt kontakten med kommunen for å utbedre 
lokalmiljøet på flere måter.  

• Høringsinnspill for kommuneplan for samfunnsdel  
• Høringsinnspill for kommuneplan for for arealplan. 
• Opprettholdt kontakt med Grønt Nabofelleskap som planlegger å bygge i 

Tomter,  
• Dialog med med kommunens 17.mai-komité.  
• Vi har stilt på Lokale Verksteder i regi av kommunen  
• Skrudd sammen lavvoen på Gullenga siden den holdt på å ramle sam-

men.  

Økonomi 
Tomter vel har driftskonto, hvor leder og regnskapsfører (kasserer) har disposi-
sjonsrett.  

Tomter vels årsmøte disponerer også et «Tomter vels fond», til beste for Tom-
ters innbyggere. Fondet har egne statutter. Styret vurderer søknader om midler 
til ulike prosjekter. I 2021 ble det vedtatt å gi 35.000 kr til vedlikehold av ska-
terampen på Gullenga.  

Sosiale medier 
Vi har et eget nettsted, www.tomtervel.no, som oppdateres jevnlig. Vi har også 
en Facebook-side, som har vært mer aktiv i 2021 enn tidligere. Vi ønsker å nå 
ut til så mange som mulig av Tomters innbyggere, og Facebook har vist seg å 
være et godt talerør.  

Fremover 
Vi ønsker videre å ha mer fokus på ungdommen i Tomter, og ønsker å opprette 
en ungdomskomité. Vi ønsker oss komitémedlemmer som brenner for ungdom-
mers ve og vel, og som kan jobbe for å få flere ungdomstilbud på vårt tettsted 
til denne aldersgruppen. 
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